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Hodnocení společenských projektů IGA 2021 

přítomni:          prof. Ing. Pavel Kotrba, Ph.D. předseda komise 
Ing. Miroslav Dragoun  
Ing. Petr Kovář 
Mgr. Martin Mašek 
prof. Ing. Karel Melzoch, CSc.  
Bc. Richard Nevšímal  
doc. Ing. Pavel Novák, Ph.D. 
doc. RNDr. Ing. Pavel Řezanka, Ph.D. 
Dr. Ing. Pavla Šmejkalová  
Ing. Petra Karnetová, Ph.D.  
 

Komise se sešla na online jednání 8. ledna 2021, z 11 podaných grantů jich doporučuje 9 ke 
schválení, přičemž 6 grantů schvaluje v plné výši a 3 se snížením finančních prostředků. 

Vzhledem k tomu, že i rok 2021 bude velmi ovlivněn protiepidemickými opatřeními, žádáme 
úspěšné řešitele o finanční rozvahu jejich grantů a navržení variant čerpání pro akce 
uskutečněné fyzicky i online. 

Držitelé podpořených grantů mohou v průběhu roku požádat o dodatečnou finanční 
podporu svých projektů. Žádost se zdůvodněním finančních požadavků může být doručena 
osobně na Oddělení komunikace nebo emailem na petra.karnetova@vscht.cz v období od 
března do listopadu 2021. 

 

Hodnocení jednotlivých projektů: 

B_VŠCHT_2021_001 Činnost Orchestru VŠCHT v roce 2021 
Tradiční projekt univerzitního orchestru, který si rok od roku klade vyšší umělecké i 
organizační cíle. Podstatnou část provozních nákladů plánuje orchestr pokrýt z darů od 
návštěvníků koncertů, což díky dlouhé tradici orchestru a bezproblémovému fungování v 
předchozích letech komise nepovažuje za významné riziko. Vzhledem ke změně pravidel pro 
pořizování dlouhodobého hmotného majetku bude nákup kláves řešen po dalším jednání a 
finance pro jejich nákup bude mimo fond pro grant. Pořízený majetek zůstane v majetku 
Oddělení komunikace. 
Komise doporučuje ke schválení bez krácení finančních prostředků. 

 

B_VŠCHT_2021_002 Tenisový turnaj pro studenty a zaměstnance VŠCHT – 3. ročník 
Žádost na drobnou finanční podporu tenisového turnaje, který by se měl letos odehrávat 
potřetí. Přestože se jedná o aktivitu pro malý počet účastníků, lze do ní velmi dobře zapojit 
zahraniční studenty. Vzhledem k omezeným financím soutěže SIGA není tento projekt 
finančně podpořen a žadatelům doporučujeme obrátit se na sponzory a Oddělení 
komunikace požádat o propagační předměty VŠCHT Praha. 
Komise nedoporučuje ke schválení. 
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B_VŠCHT_2021_003 Establishing and developing a chess community at UCT Prague 
(VŠCHT) 
Žádost na podporu založení šachového klubu, který by mohl pomoci začlenit studenty, kteří 
se do stávajících aktivit příliš nezapojují. Kromě fyzického setkávání nabízí i široké možnosti 
online hraní. Doporučujeme prohloubit spolupráci se spolkem ÚDKH a Šípkovým pohárem. V 
návrhu projektu jsou finance požadovány na nákup her a drobných odměn, ale v aplikaci jsou 
požadována stipendia. Vzhledem k tomu, že aplikace není anglicky a žadatel nemluví česky, 
nepovažuje tento rozpor komise za chybu, ale spíše za problém nastavení soutěže. 
Komise doporučuje ke schválení bez krácení finančních prostředků. 

 

B_VŠCHT_2021_004 SK VŠCHT Praha 
Sportovní klub zaštiťující všechny sporty na VŠCHT Praha funguje již od roku 1952 a proto je s 
podivem, že žadatelé o SK neví a zakládají nový spolek. Komise nedoporučuje vznik nového 
spolku, ale naopak větší aktivitu studentů směrem k stávajícímu. Komise podporuje 
organizaci Německého týdne po vzoru Francouzského týdne z roku 2019. Komise přiznává 
finanční požadavky na uspořádání této akce, tak jak jsou požadovány v žádosti (23 tis. 
pronájem sportovišť a 7 tis rozhodčí), přestože se domnívá, že skutečné náklady jsou vyšší a 
žadatelé je podhodnotili.  
Komise doporučuje ke schválení s krácením finančních prostředků. 

 

B_VŠCHT_2021_005 ChemChór – pěvecký sbor VŠCHT Praha 
Stručnější žádost sboru, který na VŠCHT Praha funguje několikátým rokem. I přes nejistoty 
ohledně možnosti sborového zpěvu a vystupování v roce 2021 je komise přesvědčena, že 
historie spolku a stabilita jeho vedení je zárukou pro kvalitní reprezentaci VŠCHT Praha 
fyzicky i případně online. 
Komise doporučuje ke schválení bez krácení finančních prostředků. 

 

B_VŠCHT_2021_006 Foton - Spolek klasické fotografie VŠCHT Praha 
Projekt fotografického spolku, který vznikl loni, ale zatím nemohl svou činnost rozběhnout 
plně. Jedná se o aktivitu, která je zajímavá pro studenty, ale možnost prohloubení znalostí 
klasické fotografie může být přínosem i pro pedagogy s ohledem na publikační činnost. 
Komise doporučuje ke schválení bez krácení finančních prostředků. 

 

B_VŠCHT_2021_007 Činnost studentského spolku „Ústav deskových a karetních her” v 
roce 2021 
Žádost spolku, který je již stálicí mezi studentskými granty a podařilo se mu začlenit do 
studentského života. Velmi dobře zavedená půjčovna umožňuje mimoškolní vyžití a žádost 
popisuje rozvoj spolku i s možností online pomoci hráčům. 
Komise doporučuje ke schválení bez krácení finančních prostředků. 
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B_VŠCHT_2021_008 UNI-ART 
UNI-ART v projektu předkládá tradiční akce, ale i zcela nové, například tvorbu podcastů. 
Podcasty jsou formát, který VŠCHT Praha bude v nejbližší době významně využívat, a proto 
komise doporučuje spolupráci a plánování příspěvků s Oddělením komunikace a také se 
zástupci grantu č. 11 Udržitelná společnost. Techniku na podcasty zajistí Oddělení 
komunikace, proto nejsou poskytnuty finance na její nákup. 
Komise doporučuje ke schválení s krácením finančních prostředků. 

 

B_VŠCHT_2021_009 Běžecký spolek 
Aktivita, která by mohla studentům velmi zpřístupnit a zjednodušit běhání. Díky pomoci 
zkušenějších je velká šance, že se připojí i zájemci, kteří nemají doteď s běháním zkušenosti. 
Grant není vzhledem k omezeným financím na soutěž SIGA podpořena, ale ÚTVS naváže s 
autory projektu spolupráci a podpoří vznik spolku například zapůjčením rozlišováků pro 
společné výběhy do přírody. 
Komise nedoporučuje ke schválení. 

 

B_VŠCHT_2021_010 Divadelní soubor při VŠCHT Praha 
Fungování divadelního spolku zcela jistě bude omezeno vládními opatřeními, a proto je 
dobře, že spolek plánuje i tvorbu hraných videí, která novým studentům představí prostředí 
školy. Povzbudivé je, že spolek připravuje rozšíření repertoáru o soudobou tvorbu, což před 
divadelníky klade vyšší nároky než dříve uváděné hry. 
Komise doporučuje ke schválení bez krácení finančních prostředků. 

 

B_VŠCHT_2021_011 Udržitelná společnost 
Velmi zajímavý projekt, který je na pomezí pedagogických a společenských grantů a bohužel 
vzhledem k omezeným financím jej není možné plně podpořit. Projekt by se měl zaměřit 
především na osvětu a přípravu podkladů pro podcasty. Podcasty jsou formát, který VŠCHT 
Praha bude v nejbližší době významně využívat, a proto komise doporučuje spolupráci a 
plánování příspěvků s Oddělením komunikace a také se zástupci grantu č. 8 UNI-ART. 
Techniku na podcasty zajistí Oddělení komunikace. Tisk plakátů bude umožněn na 
Poradenském a kariérním centru. Komise prosí o přípravu pravidel pro provoz komunitní 
lednice s ohledem na bezpečnost potravin. 
Komise doporučuje ke schválení s krácením finančních prostředků. 
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Zapsala Petra Karnetová 

V Praze 15. 1. 2021 

prof. Ing. Pavel Kotrba, Ph.D. předseda komise 
Ing. Miroslav Dragoun  
Ing. Petr Kovář 
Mgr. Martin Mašek 
prof. Ing. Karel Melzoch, CSc.  
Bc. Richard Nevšímal  
doc. Ing. Pavel Novák, Ph.D. 
doc. RNDr. Ing. Pavel Řezanka, Ph.D. 
Dr. Ing. Pavla Šmejkalová  
Ing. Petra Karnetová, Ph.D.  


